
Verslag 165
e
 vergadering 25 april 2023 Seniorenplatform 

Afwezig: José en Cor. 

 

1 Opening. 

De voorzitter opent de 165ste vergadering. 

 

2 Verslag 164
e
 vergadering 

De notulen van de 164ste vergadering worden goed gekeurd. 

 

3 Mededelingen 
Hermien Buis (communicatie adviseur duurzaamheid) vragen wij om een stukje te schrijven 

voor onze Nieuwsbrief en wij willen in samenwerking met haar een bijeenkomst organiseren 

voor onze doelgroep , wij denken aan eind september. 

 

30 oktober: Broodje Brandweer, planning: 1ste week brief aanleveren, eind sept. stickeren en 

posten.  

 

Jaarverslag en financiën zijn klaar: zijn verzonden naar de gemeente. 

  

Fred: wat betreft de belbus en de Tuyter. Daar komt nog een evaluatie van. Waarschijnlijk 

eind van het jaar. Dit gaat over het rijden van de belbus op zaterdagavond als er een 

voorstelling in de Tuyter is. Het is nl nog niet echt een groot succes. Wij vinden dat echt 

jammer en denken dat het nog even door moet gaan. Belangrijk is goede voorlichting. 

 

Gasten: Rosalie Snoei ( van de Krimpenwijzer) wil graag kennis met ons maken, Mathieu zal 

haar voor de volgende vergadering uitnodigen. 

 

Fred: Fred is gevraagd om secretaris te worden bij de Voedselbank in Krimpen a/d IJssel. De 

Voedselbank gaat onder een nieuw concept verder. Voor mensen die gebruik kunnen maken 

van de voedselbank wordt een winkel opgericht.  30% van de winkel wordt bevoorraad uit 

Rotterdam. Voor de rest moet je zelf zorgen. Vanuit het winkelconcept worden de 

levensmiddelen gedistribueerd. In  de winkel komen schappen.  Diegenen die gebruik maken 

van de voedselbank kunnen zelf hun boodschappenmandje vullen. Als je de winkel 

binnenkomt, moet je je naam zeggen en wordt er gekeken of je recht hebt om boodschappen 

te doen. 

 

4 Verslag overleg Wonen met gemeente. 

 Christa heeft een verslag gemaakt van het overleg Woonvisie. Ze heeft het rond gestuurd. 

Zowel Christa als ik(Dika) vonden het jammer dat ons overleg digitaal plaats vond, maar dat 

kon niet anders en ook dat begrijpen wij natuurlijk. Voor ons gevoel was daardoor toch 

minder feeling met elkaar.  

Ons werd aangeraden om Arjan Bosker en Pim de Glas uit te nodigen op een van onze 

vergaderingen. Christa zal dat regelen.  

 

5 Bijeenkomst veiligheid 24 april 
Veel dank aan José en Fred. Was prima geregeld. Er waren veel bezoekers. 

Vertegenwoordiger van de politie was prima en dame van de RABO was niet goed. Het was 

de 8e bijeenkomst over dit onderwerp. 

 



6 Conferentie Zorg en Veiligheid 17 april jl 
Het was een prima bijeenkomst. 

Willie, Ties en Mathieu zijn geweest.  

 

7 Vrijwilligersbijeenkomst 18 april 
Degene die geweest zijn waren enthousiast Er komt een nog een bijeenkomst omdat er meer 

animo was dan plaatsen beschikbaar. 

  

8 Krimpen Duurzaam 
Zie punt 3. 

 

9 Advies Woonzorgvisie 

De voorzet die Christa heeft gemaakt is prima. Mathieu werkt verder uit.  

Opmerking van Christa : wij zijn ten onrechte niet genoemd als stakeholder. Is bij het concept 

al een opmerking over gemaakt. 

Mathieu zal eerst de brief naar ons sturen voor eventueel commentaar. 

 

10 Bestuurlijke onderwerpen 
Mathieu zal een voorzet maken van werkgroepjes om bestuurlijke onderwerpen met 

prioriteiten naast elkaar te leggen.  

Irma heeft Mathieu gebeld over IZA (intergraal zorg akkoord) , samen met Capelle 

verbonden. Voor ons nog niet duidelijk.  

Google zelf: WAMS: Wet Aanpak Meervoudig Sociaaldomein! 

Wij willen graag goede informatie van de gemeente.  

 

11 Stand van zaken Senioren Platform  

Het contact voor de Tuyter via Synerkri loopt goed. Floor Tuink doet “cultuur”, en Marlou 

Swinkels (beleidsambtenaar gemeente) “sport”. 

Fred vraagt zich af hoe vaak vinden de Wijkschouwen plaats? Mathieu antwoordt dat het 

afhankelijk is van grote voorgenomen werkzaamheden zoals herstratingen. 

Openbaar toilet bij de speelplaats staat regelmatig langdurig de deur open, hoe kan dat?  

Fred gaat daar achter aan. Hij belt Jan Soede! 

 

Emilie is op bezoek geweest bij het Alzheimer trefpunt. Daar was een lezing over Gezond 

leven. Het blijft onder de verantwoording van de Zellingen.  

Wat betreft de Fijn thuisgesprekken daar moet meer over nagedacht worden. De 

verpleegkundigen zijn niet enthousiast hier over. Het is vaak dubbel en geeft ook aanleiding 

tot verwarring. Krimpenwijzer moet dit evalueren.  

De Green Table : na de zomervakantie.  

De tegelbus gaat na 1 mei weer rijden.  

 

12 Rondvraag 
Christa vraagt aandacht om haar takenlijs! Met name onderdeel secretariaat. Zij vindt het 

allemaal wel meevalt wat tijd betreft. Wij moeten echt op zoek gaan naar een secretaris!! Wij 

moeten gaan vragen in onze eigen kennissenkring en misschien een idee het te noemen in 

onze Nieuwsbrief, maar dan zijn wij al laat. 

 

13. Sluiting 

Iets na 12 uur sluit Mathieu de vergadering, de 165ste. 

 


